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Inleiding: 

Onlangs kwam de Seniorenpartij Schagen een brief onder ogen 

van dhr. Adema namens de DOP Petten. 

Wij zijn geschrokken van het feit dat de toezeggingen door het 

vorige college niet zijn nagekomen. Wij zijn blij dat wethouder 

Quint na zijn benoeming daarin verandering heeft aangebracht. 

Wij hopen dat het DOP Petten binnen niet al te lange termijn 

duidelijkheid wordt gegeven over hun toekomst. 

Wij begrijpen dat Petten behoorlijk op de schop gaat en er nog 

duidelijkheid moet komen over de locatie waar het DOP Petten 

mogelijk gehuisvest kan worden en wat voor alle partijen de 

beste oplossing zal worden waarmee het vertrouwen in onze 

overheid wordt hersteld. 

Het is mooi dat het DOP Petten de samenwerking met de 

gemeente is aangegaan m.b.t. de subsidie aanvraag. Zo kan 

het dus ook! Wij nemen onze pet ervoor af voor de energie die 

zij hierin hebben gestoken en ongetwijfeld er nog in moeten 

steken. 

Om als raad duidelijk te krijgen zouden wij graag willen weten 

wanneer er zekerheid is over de definitieve locatie, zodat het 

DOP Petten hun planning daarop af kan stemmen. 

Namens de Seniorenpartij Schagen 

A.S (André) Groot 

 

 

 



Antwoord: 
Op dit moment wordt gewerkt aan een ontwikkelvisie Petten. In Petten is wonen, en dan met name 

gericht op 55+, doorstromers en jongeren, de grootste maatschappelijke opgave. In de 

ontwikkelvisie moet duiding worden gegeven aan waar we in Petten wonen, waar we elkaar 

ontmoeten en waar we sporten. Vanuit de visie wordt richting gegeven aan waar wel en waar niet 

woningen gebouwd kunnen worden. De ontwikkelvisie moet duiden of er locaties zijn, passend 

binnen de huisvestingskaders, waar huisvesting kan worden gevonden voor maatschappelijke 

initiatieven als het DOP. De ontwikkelvisie wordt op korte termijn (eind februari 2023) met het dorp 

gedeeld. Daarna volgt vaststelling door het college en het debat in de raad.  

  

De ontwikkelvisie is nodig om invulling te kunnen geven aan de nieuwe locatie voor het DOP. We 

hebben gezamenlijk een tijdelijke locatie gevonden voor het DOP tot uiterlijk 1 oktober 2025. Deze 

tijdelijke huisvestingsplek geeft de gemeente de gelegenheid om, in samenspraak met het DOP-

bestuur, te onderzoeken wat de definitieve oplossing wordt voor het huisvestingsvraagstuk van het 

DOP. Uiteraard conform de in het dorp en door de gemeenteraad gedragen huisvestingskaders. 

Volgens deze kaders handelt het college. Op dit moment valt nog niet aan te geven wanneer er 

zekerheid is over een definitieve locatie.  

  

In een periodiek overleg tussen wethouder Quint en het DOP-bestuur is deze informatie reeds 

mondeling gedeeld. Bijgevoegd ter informatie ook de inmiddels met het DOP-bestuur gedeelde 

formele brief met schriftelijke toelichting. Het college heeft deze brief op 7 februari 2023 

vastgesteld. Op verzoek van het college zal de griffie de brief op de lijst met ingekomen stukken 

plaatsen. 

 


